

## Protokoll Sörskogens Villaägareförening styrelsemöte

2018-03-13 kl 20.30–21.30 Plats: CH 15

Närvarande: Kicki Fröjd, Sven-Erik Johansson, Magnus Hjort, Lena Wallin

Huvudsyftet med mötet var att planera Årsmötet

### Noterat på mötet

1. Förslag på tid för årsmötet är onsdag 11 april 2018 kl 1900 i Balingsnäs-skolan. S-E kollar med ordförande Gunnar om tiden är OK
2. Styrelsen, vi gick igenom vilka medlemmar som är uppe för omval och vilka som valdes på två år förra året. Vi noterade med glädje att en person har via vår hemsida anmält intresse att delta i styrelsen, Lena kontaktar. Kicki och Lena kontaktar alla i sittande styrelse, inklusive suppleanter, revisorer, revisorsuppleanter och Web-ansvariga för ev omval. Kicki och Lena kontaktar några andra personer för att se om de är intresserade att delta aktivt i föreningen.
3. Inbjudan till årsmötet, vi tittade på hur den kan utformas. S-E skriver ett förslag att granskas på nästa möte.
4. Dagordning för årsmötet, vi tittade på vilka punkter som skall vara med. S-E skriver ett förslag att granskas på nästa möte.
5. Verksamhetsberättelse, vi gick igen ett antal punkter som kan tas med. S-E skriver ett förslag att granskas på nästa möte.
6. Årsredovisning, Kicki skriver ett förslag att granskas på nästa möte.
7. Budget, Kicki skriver ett förslag att granskas på nästa möte.

Kommande möten:

2018-03-21 kl 2030 hos Lena CH 35

Vid tangentbordet Sven-Erik